
Poon Kan Chi ’s Selected Group 
Exhibition 
2016 “Collision”The First Sound Gallery 798  

Group Show

2016“碰撞”先聲畫廊“中國國家藝術”雜誌798藝術區


Host: Hosted by the Artist Committee of China Cultural Management Association

Organizer: "Chinese National Art" magazine of The First Sound Gallery

Exhibition time: 2016-08-27-2016-09-02

Departure time: Saturday, August 27, 2016 at 15:00

Exhibition City: Beijing

Exhibition Venue: Beijing Xiansheng Gallery-Gate of No. 2 Yard, 798 Art Zone, No. 2 Road, 
Jiuxianqiao, Chaoyang District, Beijing


Participating artists:

Bao Yifei, Gao Sheng, Gong Honglei, Guo Rifeng, Han Wei, Han Zuobin, Huo Ming, Li Xudong, Li 
Xuemei, Li Yunpeng, Lin Rui, Liu Haotian, Poon kanchi, Su Jianzhao, Sun Kui, Wang Dutao, Wang 
Qian, Xu Jing, Yan Lei , Ye Nan


Sponsored by the Artist Committee of China Cultural Management Association and co-organized 
by China National Art Magazine and Simcere Gallery, "Collision-Joint Exhibition of Outstanding 
Member Works of the Artists Committee of China Cultural Management Association" will be held 
in Beijing 798 Art District on August 27, 2016. The gallery is wonderfully presented. This exhibition 
is a large-scale joint exhibition of more than 20 outstanding artists from the Artist Committee of 
the China Cultural Management Association, with a total of more than 30 excellent works on 
display.

Today's contemporary art is a concept that continues to accumulate and spread. The same is true 
for the character of artists. They constantly self-discipline and self-discipline, and eventually break 
through and reshape themselves. In this process of continuous growth, the various kinds of 
wonderful art we see are not all kinds of art forms. The "collision" and "sublimation". In this 
golden autumn season, these more than 20 outstanding artists are all together, looking forward to 
"collision" with each other to produce delightful inspiration and brilliant sparks, and build an all-
encompassing and colorful world for every art lover.

The exhibition will open at 15:00 on August 27, and the exhibition will last until September 2


Media Link:

https://mp.weixin.qq.com/s?src=3&timestamp=1631544977&ver=1&signature=o0NTNDHxndNEGm0ZXMo3aghZEu*3HZcMbiAociEgwQQ19FlhKRuqsPG7CjrKdl8I7f7YOYROmM0LzN1LajIxND3xEhMnURhOWP93gGUjsDz03iEKcdmWltGBjG4qhjvx4dU5O0vHL9QO4NstBtDvmCMfOwOG0icgtosis-TuwRw=  

https://mp.weixin.qq.com/s?src=3&timestamp=1631544977&ver=1&signature=o0NTNDHxndNEGm0ZXMo3aghZEu*3HZcMbiAociEgwQQ19FlhKRuqsPG7CjrKdl8I7f7YOYROmM0LzN1LajIxND3xEhMnURhOWP93gGUjsDz03iEKcdmWltGBjG4qhjvx4dU5O0vHL9QO4NstBtDvmCMfOwOG0icgtosis-TuwRw=


主办：中国⽂文化管理理协会艺术家委员会 
承办：先声画廊 《中国国家艺术》杂志 
展览时间：2016-08-27 - 2016-09-02 
开幕时间：2016年年8⽉月27⽇日周六15:00 
展览城市：北京 
展览地点：北京先声画廊- 北京市朝阳区酒仙桥2号路路798艺术区⼆二号院⼤大⻔门左侧 
参展艺术家

包⼀一⻜飞、⾼高昇、宫洪磊磊、郭⽇日峰、韩味、韩左斌、霍明、李旭东、李雪梅梅、李云鹏、林林芮、刘昊天、
潘柬芝、苏剑钊、孙魁、王笃涛、王倩、徐婧、闫蕾、叶楠。


由中国⽂文化管理理协会艺术家委员会主办，中国国家艺术杂志、先声画廊共同协办的“碰撞——中国⽂文
化管理理协会艺术家委员会优秀会员作品联展”将于2016年年8⽉月27⽇日在北京798艺术区先声画廊精彩呈
现。本次展览为中国⽂文化管理理协会艺术家委员会20余名优秀艺术家的⼤大型联展，共计展出30多幅精
品佳作。

如今的当代艺术，是⼀一个不断积累和蓬发的概念念。艺术家的品格也是如此，他们不断地修⾝身律律⼰己，
⾼高洁其品⾏行行，最终突破⾃自⼰己、重塑⾃自⼰己，在这不断成⻓长的过程中，我们所看到的各式各样的精彩艺
术何尝不是各种艺术形式的“碰撞”与“升华”。在这个⾦金金秋送爽的时节，这20余位优秀艺术家共济⼀一
堂，期待能够彼此“碰撞”出悦动的灵感与绚丽的火花，为每⼀一位艺术爱好者构建包罗万象的多彩世
界。 本次展览将于8⽉月27⽇日15点开幕，展期持续⾄至9⽉月2⽇日。








 

Poonkanchi  Artwork

Joyful of flower 

rice paper 

2015

138x69cm

賞花圖 

宣纸  

2015

138 x 69 cm  

潘柬芝 





